
Zamparini: Nie zatrudniłbym Luisa Enrique
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Prezes Palermo, Maurizio Zamparini wątpi, że drużyna Giallorossich będzie

osiągać sukcesy pod wodzą hiszpańskiego szkoleniowca, Luisa Enrique.

Były trener Barcelony B preferuje ofensywny styl gry oparty na posiadaniu piłki,

który nie do końca przekłada się na wyniki sportowe rzymian.

- Nie zatrudniłbym go, jego styl gry dobrze się ogląda, jednak potrzeba dużo czasu,

aby się do niego dostosować. Problem w tym, że we Włoszech nie ma na to czasu -

powiedział Zamparini dla Radio Mana Mana Sport.
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